
 الʗʻʴ الʔʻʠ بلؒاॻʀة

  نائʔ رئʛॻ مʱلʛ الادارة

  22/5/1962تارȂخ الʻʸلاد: 

ــ  ـȑʚ̔ ل ـʝ̔ الʻʱف ـʖy نائـʖ الʛئ ʻـة مʽبلؔاه ʖ̔ـ ʢال ʙʽʁـ الʷــʛق الأوســȌ وأفȄʛقʽــا ومʸʻــʖ الأمʽــʧ العــام الʺʶــʕول عــOrange  ʧشـغل ال
 2005الʺغــʛب مʻــʚ أيــار  Orangeالʷــʕون القانʨنʽــة، الʽʤʻʱــʦ والاســʛʱاتॽʳॽة، الأمــʧ والʙʵمــات العامــة، مʱȞــʖ إدارة الʺʷــارȄع فــي 

ـʚ̒ تʷـʧȄʛ ثانـي  وحʱــى الآن. ؗʺــا ؗان مʙيــʛاً لإدارة الʷـʕون  ـɦى آيـار  2001القانʨنʽـة م ـȑʙ̔ تʽلȞॽــʨم 2005ح  Orange( فـي م
 الʺغــʛب).

  ȋاॼشـ ʚ̒ـ ـʥ̒ ابʧ عʺـʛو فـʛع الʺغـʛب م ـʖy مʙيـʛ إدارة الʷـʕون القانʨنʽـة لـȐʙ ب ʻـة مʽبلؔاه ʙʽʁـ حʱـى تʷـʧȄʛ ثانـي  1998وشـغل ال
2001 .  

ـʖ̔ بلؔاهʽـة علـى  ʢـل الʸا في حॽدراسـات الإدارة العل ʙمعهـ ʧم العالي مʨبلـʙجامعة  1992ال ʧة مॽلʙراسـات العʙم العالـي فـي الʨبلـʙوال
  .1987تʨلʨز Ǽفʛنʶـا فـي 

  2021/4/19 بتاريخ انيس حمداني بالسيد استبداله تموقد 

 

Mr. Taieb Belkahia 

Vice-Chairman of the Board or Directors 

Date of birth: 22/5/1962 

Mr. Taieb Belkahia currently is the EVP of MENA and the General Secretary of Legal Affairs, 
Regulation & Synergy, PMO and Operational Synergies at Orange Morocco since May of 2005 
till now. He held the position of Director of Legal Affairs from Nov. 2001 to May 2005 at MEDI 
TELECOM (Orange Morocco). 
Prior to that Mr. Belkahia was the Director of Legal Department from Feb. 1998 to Nov. 2001 at 
ABN Amro Bank (Morocco). 
Mr. Taieb earned his Diploma from the Institute of Higher Management Studies HEM Cycle in 
1992 and the Diploma from the Toulouse Notary School in 1987.  

Mr. Taieb Belkahia was replaced by Mr. Anis Hamdani in 19/4/2021 

 

 

 

 



 

 الʗʻʴ انʛॻ حʗʸاني

 عʦʷ مʱلʛ الادارة

9/4/2022تارȂخ الʻʸلاد   

 

ل في والʷǽ ّʨʴʱغل الʙʽʶ أنʝॽ حʺʙاني مʖʸʻ الʛئʝॽ الʻʱفȑʚʽ للʛʰامج  Orange   Ȑʛʰؔة الॽʀʛʷة الॽȃʨʻʳقة الʢʻʺا في الʶنʛة ، فʛʰʵǼ

ʺʖʸʻ نائʖ الʛئǼ ʝॽ عʺله سʨʻات في Ǽ8عʙ  2021تʧȄʛʷ الأول  1في تʨلى مॼʸʻه وقʙ عاماً في إدارة الاتʸالات.  20تʙȄʜ على 

ʺة والأداء في مʢʻقة الʛʷق الأوسȌ (مʛʸ والأردن ولʻʰان والعʛاق). ʨؗʴلل 

 ʦʹانيانʙʺح ʙʽʶعة في الʨʺʳʺ2011 عام لل  ʖʸʻʺǼ ʛيʙل انʹʺامه إلى امʰي، قʳॽاتʛʱالاس Ȍॽʢʵʱل Orange   Ȍق الأوسʛʷال

ة عʧ في الʨقʗ ذاته، حʘʽ ؗان مʕʶولاً 2013وشʺال إفॽʁȄʛا في عام  ʛؗʷاجح لʻمج الʙاذ والʨʴʱالاس Airtel  .نʨʽالʛʽوس ʨا فاسʻʽ بʨرؗ  

ʺة والأداءانائʖ رئʝॽ ي مʖʸʻ ف عʺله إضافة إلىشغل الʙʽʶ حʺʙاني  ʨؗʴإدارة ، ل ʝلʳة مȄʨʹات ع ʛؗش ʧل ؗل مʽʻʽȃʨم

Orangeللاتʸالات (   ʛʸاً مॽحال ،(  Orange  Data ،Orange  ʛؗةالأردن وش Sodetel ، ʘʽح  ʧم ʙيʙعʺل على إدارة الع

Ǽʺا في ذلʥ إʡلاق خʙمات مʷارȄع مʨʻʱعة،  ضʺʧالفʛق مʱعʙدة الʲقافات  4G   ّʨʴʱة والȄارʳʱالعلامة ال ʦॽʺʸعادة تȂل لـ و Orange 

.ʛʸم 

، "اتʸالات"العʙيʙ مʧ الʺʻاصʖ الإدارȄة في مʳال الȘȄʨʶʱ الاسʛʱاتʳॽي/ تʛȄʨʢ الأعʺال في مʨʺʳعة  اً ساǼق الʙʽʶ حʺʙاني وقʙ شغل

مʷʱʶار أول في Ǽفʹل عʺله ʖʸʻʺǼ ل سʛʱاتॽʳॽات والʷʱغǽʽʺلʥ خʛʰة واسعة في مʳال الا، ؗʺا ومقʛها الإمارات العॽȃʛة الʺʙʴʱة

Olivier Wyman في دبي و  Cap Gemini Consulting في ǼارʝȄ وʨȃسʧʢ، حʘʽ عʺل مع مʷغلي الاتʸالات في جʺॽع  

 ʦاء العالʴع  علىأنȄارʷʺال ʧم ʙيʙالاتالعʳالأعʺال أو إدراة الا في م Ȍॽʢʵلة، تȞॽات، إعادة الهʳʱʻʺلاق الʡل، إʨʴʱة، الॽʳॽاتʛʱس

الʙʳد. الʵلȑʨ مʷغلي الهاتف  مʷارȄع  

الإدارة  درجة ماجʛʽʱʶ في Ǽالاضافة الى، على شهادة الʺاجʛʽʱʶ في الأعʺال الʙولॽة مʧ سايʝʻ بǼ ʨارʝȄ الʙʽʶ حʺʙاني حاصل

 ʝȄارǼ / الاتʸي للاتʻʡʨال ʙالʺعه ʧم (ماتʨا الʺعلॽجʨلʨʻؔت ʟʸʵت) الاتʸوالات (ةॽالʺال ʟʸʵت)9 - .ʧʽجامعة دوف  

ʦاله تʙʰʱة اسʙʽʶالǼ خȄارʱب ʨلʴال ȑاʛʽ2021/10/17 م 

 

 

 

 



Mr. Anis Hamdani 

Member of the Board or Directors 

Date of birth: 9/4/1975 

With an experience of over 20 years in Telecommunications Management, Anis Hamdani is 
Chief Programs and Transformation Officer of Orange France in the Great South East Region. 
His position started on October 1st 2021, following 8 years as VP Governance and Performance 
covering the Middle-East Region (Egypt, Jordan, Lebanon and Iraq).  

Anis joined the Group in 2011, as Strategic Planning Director, before joining the Middle East and 
North Africa region at Orange in 2013, where he was also in charge in parallel of the successful 
acquisition and post-merger integration of Airtel Burkina Faso and Sierra Leone. During his 
position as VP Governance and Performance, Anis sat at the board of Directors of Mobinil for 
Telecommunication (now Orange Egypt), Orange Data, Orange Jordan and Sodetel companies 
and managed several multicultural transversal teams in various projects including 4G launch, 
rebranding and transformation or Orange Egypt. 

Previously, he held several managerial positions within Etisalat Group based in the UAE in 
Strategic Marketing / business development, and had an extensive Strategy and Operational 
consultant career as Senior Associate in Olivier Wyman in Dubai and Cap Gemini Consulting in 
Paris and Boston, working exclusively for Telecommunications Operators across the globe on 
various projects covering strategy, transformation, products launch, organization restructuring, 
business planning or new mobile operators launch project management.  

Anis has a Master’s Degree in International Business from Sciences Po Paris and holds a double 
Master’s Degree in Management (with a Finance specialization) and Telecommunications (with 
an IT specialization) from the Institut National des Telecommunication / Paris 9 – Dauphine 
University. 

Mr. Anis Hamdani was replaced by Mrs. Mireille El Helou in 17/10/2021 


